
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

9/2016. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. augusztus 11-ei, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Orbán Ferenc, Szabó Mihály bizottsági tagok 

 

Meghívottként jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív alapján 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 9 óra 32 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják. A Képviselő-testület 

előterjesztései közül a bizottság hatáskörébe tartozó előterjesztéseket javasolta tárgyalni. A 2. 

napirendi pont keretében a bizottságnak megküldött, illetve helyben kiosztott címerhasználati 

kérelmeket javasolta tárgyalni. Jelezte, hogy zárt ülésen ösztöndíjrendelettel kapcsolatos kérelmeket 

tárgyalnak. 

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, fenti javaslata alapján 

szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

56/2016. (VIII.11.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. augusztus 11-ei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2016. augusztus 11-ei rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 
- Pályázat benyújtása a Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Program keretében 5 db 

sportpark és 1 db 200 méteres futópálya telepítésére 

2. Címerhasználati kérelmek 

Zárt ülés: 

3. Utazási költségtérítés jóváhagyása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. augusztus 11-ei rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Pályázat benyújtása a Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Program keretében 5 db sportpark 

és 1 db 200 méteres futópálya telepítésére  

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

(továbbiakban: VFKB) javasolta, hogy a Malom-tó partján a sportpark kialakításával kapcsolatban 

kérjék ki a lakosság véleményét. Véleménye szerint ennek semmi értelme, nem zavar senkit, hogy ott 

fut valaki. Jó lenne, ha lenne ott sportpark, mert a mostani rendezetlen terület helyett egy rendezett 

terület alakulna ki. Jelenleg is minden nap legalább 40-50 ember fut a tó körül rossz körülmények 

között. Megismételte, hogy nem ért egyet a lakossági fórum tartásával, mert ez a tevékenység nem 

hangos, és nincs közel a házakhoz sem. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint, ha valamit valahová telepítenek és ez érinti a lakosság 

nyugalmát, azt illik megkérdezni. A sportpark létrehozásának több veszélyét is látja. 1,25 cm van 

előírva a futópálya szélességének, ezt nem értette. Azt sem értette, hogy településnagyságtól függ az, 

hogy valaki 200 m-t vagy 400 m-t futhat.  

 

Imrő János pályázati referens pontosította, hogy településmérettől függően 5 db sportpark és 1 vagy 

2 db 200 m-es vagy 400 m-es futókör telepíthető. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint jobb lenne, ha a tó környékét tennék rendbe, és ott lenne egy 

jól kialakított és megépített futókör, illetve sétatér. Kérdésére - Milyen eszközök lesznek a 

sportparkban? - Imrő János pályázati referens elmondta, hogy húzódzkodó, tolódzkodó, 

fekvőtámaszozó, hasizom erősítő, hátizom erősítő, létramászásra alkalmas, lépcsőző, függeszkedő és 

párhuzamos korlát eszközök lesznek telepítve. Németh Gábor alpolgármester úr a VFKB ülésén az 

eszközökről szóló árajánlatot ismertette.  

Jelezte, hogy helyben kiosztásra került az előterjesztés kiegészítése, melyben 2 helyszínt jelöltek meg 

sportpark kialakítására és futókör nem szerepel a kiegészítésben. E kiegészítést a VFKB javaslatai 

alapján készítették el. Hozzátette, hogy nem találtak olyan alkalmas, a pályázat minden szempontját 

kielégítő helyszínt, ahova 400 m-es futókört lehetne telepíteni. A VFKB a későbbiekben a tó körül 

javasolja kialakítani a futókört. 

 

9 óra 42 perckor Sólyom Jöran VFKB elnök megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Székely Antal elnök elmondta, következő problémája, hogy csak illusztrációban láthatták eddig a 

telepítendő eszközöket. Nem tudják, milyen eszközök kerülnek ide. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, hogy az eszközök telepítésére vonatkozó közbeszerzési 

eljárás folyamatban van.  

 

Székely Antal elnök megjegyezte, hogy épült már Oroszlányban 36 M Ft-ért olyan játszótér, amit 3 

hónap alatt tönkre tettek, mert ott is illusztrációból építették a játékokat és nem az eredeti anyagból, 

nem az eredeti minőségben készült el. Felvette, hogy miért kell 3 nap alatt dönteni? 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a gyors döntéskényszer oka az augusztus 15-ei 

pályázatbenyújtási határidő. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a műfüves pálya esetében is ez volt az indok. A műfüves pálya 

megépítésével tönkretették az iskola sportpályáját. A sportparkok esetében sem tud senki alapos 

vizsgálatot végezni. 

 

Jugovics József bizottsági tag támogatta a VFKB javaslatát, miszerint a futókört a tó körül kell 

megvalósítani. Így rendezetté tennék a tó környékét. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés kiegészítésről. 

 

A bizottság az előterjesztés-kiegészítést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 1 

nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

57/2016. (VIII.11.) MOSB határozata 

a „Pályázat benyújtása a Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Program keretében 5 db 

sportpark és 1 db 200 méteres futópálya telepítésére” című előterjesztés-kiegészítés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a Nemzeti Szabadidős – Egészség 

Sportpark Program keretében 5 db sportpark és 1 db 200 méteres futópálya telepítésére” című 

előterjesztés kiegészítését.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

9 óra 45 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag távozott a bizottság üléséről. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 4 fő. 

 

9 óra 46 perckor Sólyom Jöran VFKB elnök és Imrő János pályázati referens elhagyta az üléstermet. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Címerhasználati kérelmek 

 

Az Oroszlányi Judo Club címerhasználati kérelme 

 

Székely Antal elnök ismertette a kérelmet.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

58/2016. (VIII.11.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Judo Club címerhasználati kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

hozzájárul ahhoz, hogy az Oroszlányi Judo Club sportrendezvényein és az azokhoz kapcsolódó 

kiadványain, versenykiírásokon feltüntetésre kerülhessen Oroszlány város címere. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Bányásznapi Oroszlány Rallye szervezőjének címerhasználati kérelme 

 

Székely Antal elnök ismertette a kérelmet, mely helyben kiosztással került a bizottság elé. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a kérelemről. 
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A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

59/2016. (VIII.11.) MOSB határozata 

a Bányásznapi Oroszlány Rally szervezőjének címerhasználati kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

hozzájárul ahhoz, hogy a „Bányásznapi Oroszlány Rally – Oroszlány Város vándorkupájáért” 

rendezvény kiadványaiban és tájékoztató anyagaiban feltüntetésre kerülhessen Oroszlány város 

címere. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság címerhasználati kérelme 

 

Székely Antal elnök ismertette a kérelmet. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

60/2016. (VIII.11.) MOSB határozata 

az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság címerhasználati kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a kérelmezett díszzászló megvásárlását és hozzájárul ahhoz, hogy az 

Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság zászlaján feltüntetésre kerülhessen Oroszlány város 

címere. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 9 óra 48 

perckor bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


